
Referat fra FAU-møte 
Tidspunkt: Tirsdag 23.08.2022 klokken 1930-2130 

Innkalt:  Silvelin Hansen Helleren  4a    

Til stede: Iselin Aarsland Abrahamsen  1c 

  Olav Andreas Lura   1d 

  Gaute Hovtun    2b 

  Aud Hege Myrstøl Skrikrud  2d 

  Kim Roger Mæland   3c 

  Ragne Hole Kjøllesdal   4c 

  Linda Tveit Paulsen   5b 

  Lill Christine Vien   5b 

  Mona Håland    6d  

   

Referent: Gaute Hovtun 

 

Sak 1:  Rektors tid 

• Alle foreldremøter blir lagt i tidsrommet 6., 7., og 8. september. 

o 6.9. kl. 18.00  6. trinn 

o 6.9. kl. 19.00  5. trinn 

o 7.9. kl. 18.00  4. trinn 

o 7.9. kl. 19.00  3. trinn 

o 8.9. kl. 18.00  2. trinn 

o 8.9. kl. 19.00  1. trinn 

 

• Ingen biler inn på skoleområdet om morgenen. Bare ansatte og barn med egne avtaler. 

Elever må gå fra dropsone selv, eller følges til fots av foreldrene. Dropsonen er for tiden ved 

Boreringen, ikke i Verdalsvegen utenfor skolen 

• Skolen ønsker å male klasserommene i det gamle skolebygget. Rektor ønsker at FAU skal 

drøfte om foreldre kan være med på å male klasserommene. Ønsker å ha dette som sak til 

neste FAU-møte. 

• Rektor informerer om tildeling av ressurser. 

o TI-tidlig innsats. Forsøk på å fordele ressursene mer treffsikkert, og for å innfri plikten 

om intensiv opplæring for elever på 1.-4. trinn.  

• Informasjon om Kleppeloen Skule. 

o Bore får 7. trinn tilbake. 

o Trolig ned til tre paralleller på hvert trinn. 

o Det kan bli utfordrende å få kabalen med bokmål/nynorsk til å gå opp sett sammen 

med klassestørrelse. Om det fordeler seg 50/50, vanskelig å dele dette i tre klasser. 



Sår en tanke om målform på Bore skule, og hva som vil gjøre det best mulig med 

tanke på fordeling av elever i klassene i framtiden? Hadde en god diskusjon om dette 

temaet i møtet.  

• Bore skule har ansatt kokk i kantinen.  

o 5. og 6. skal få mat hver dag. Det vil bli tilbud om både varmmat og brødmat. 

o Ønsker å levere frokost til 1. – 4., men trenger voksne som kan være med på det. Har 

enda ikke funnet løsningen på hvordan dette kan løses. 

o Abonnementsordning er planen.  

• Ønsker å investere i fysiske lærebøker de første årene fremfor digitale abonnement. Årsaken 

er at skolen må bygge opp et «bibliotek» av lærebøker ifm ny læreplan, og abonnementene 

varer kun et år. Digitale abonnementer er også mer kostbare i forhold til fysiske lærebøker. 

Sak 2: Konstituering av FAU 

• Olav Lura velges som leder i FAU. 

• Lill Vien velges som nestleder i FAU. 

• Linda Tveit velges som kasserer. 

• Hege Skrikrud velges som leder i SU. 

o Linda Tveit velges som vare i SU. 

• Iselin Abrahamsen velges som deltaker i SMU. 

o Linda Tveit velges som vara i SMU. 

• Gaute Hovtun velges som referent. 

 

Sak 3: Eventuelt 

• Sak til neste møte: Planlegging av foreldremøte til våren. 

• Sak til neste møte: Planlegging av markering av lærernes dag 5. oktober. 

• Sak til neste møte: Planlegging av maling av klasserom i den eldste delen av skolen. 

• Planlagt møte 12 september utgår. Neste møte er tirsdag 4 oktober, 19:30. 


